

# 学报

中国石油大学  
胜利学院

(季刊)

2019 · 2

(第33卷第2期)

总第120期

主 编 刘衍聪(兼)  
主 执 行 李 军  
主 编

本期执行编辑  
董大伟

## 目 次

### · 石油与化学工程 ·

- 长堤潜山构造模型及演化特征研究 .....  
..... 张伟涛,薛 雁,代 莉,张在鹏,周 健(1)
- 东辛油田辛68断块周缘沉积相特征及演化.....  
..... 张瑞香,孔 雪,车雄伟,邴 欣,卢文鹏(5)
- 西湖凹陷平湖斜坡带原油地球化学特征及油源探讨 .....  
..... 徐志星,刘 洋,张 武,黎 建,刁 慧(10)
- 油藏地质剖面绘制技术研究 ..... 祝庆绩(16)
- 熵权法判别水淹层在埕东东区的应用 ..... 陈宁宁(20)
- 页岩气藏水力裂缝参数优化设计方法研究 .....  
..... 孙元伟,郝勇超,王艳丽,董书鑫,彭国威(24)
- 姬塬油田长8油藏高压欠注井对策探讨 .....  
..... 吴文瑞,张进科,苟利鹏,张 满,丁 丽,蔺爱国(28)
- 超声驻波场下W/O乳状液分离特性研究 .....  
..... 王余宝,曹聚杭,罗小明(32)
- 胜利油田采出水换热器腐蚀结垢影响因素的实验研究 .....  
..... 周迎梅(39)

### · 医学与基础科学 ·

- 基于贝叶斯统计方法的多重液相色谱-质谱试验数据匹配研究  
..... 崔 健(45)
- 基于遗传算法的公交调度模糊最优解 ..... 武 斌(50)
- 基于混合核的超球面支持向量机车牌字符识别 .....  
..... 胡 霖(54)

· 教育与教学研究 ·

- 新工科背景下地方高校融入区域经济创新体系对策研究  
 ..... 辛艳萍(58)
- 计算机组成原理混合式金课的探索与实践 .....  
 ..... 宋会英, 祁鑫, 崔浩(61)
- 基于大数据背景下应用技术型高校概率论与数理统计教  
 学改革的研究与实践 ..... 李晓莎, 武洪萍(65)
- 护理安全教育在护理技术操作教学中的应用价值 .....  
 ..... 徐安东(68)

· 经济社会与文化研究 ·

- 回应对密尔“伤害原则”的三重质难 ..... 卢绍辉(71)
- 浅论我国政府采购救济制度  
 ——基于 94 号令与 20 号令对比研究 .....  
 ..... 孟祥虎(75)
- “温”“良”文字文化学意义疏证及《论语》用例分析 .....  
 ..... 赵逸之(79)
- 父权制在美国文化与儒学文化中的折射  
 ——以奥康纳小说为例 ..... 张燕, 冯钰婷(84)
- 一种飘逸的灵性  
 ——论《英国病人》的语言 ..... 李天(89)
- 论地域性标志设计中文化内涵的传达 ..... 徐娜(92)
- 基础科学学院简介 ..... 封二
- 征稿简则 ..... 封三

中国石油大学胜利学院  
学 报

1984 年创刊 季刊  
 2019 年第 2 期 总第 33 卷第 120 期  
 2019 年 6 月出版

主 管 山东省教育厅  
 主 办 中国石油大学胜利学院  
 编辑出版 中国石油大学胜利学院学报  
 编辑部  
 印 刷 东营天成彩印有限公司  
 发行范围 国内外公开发行  
 地 址 山东省东营市济南路 1 号  
 邮政编码 257000  
 电 话 (0546)7396209,  
 (0546)7396218  
 E-mail slxb@sohu.com,  
 slxyxb@slcupc.edu.cn

国际标准连续出版物号  
 ISSN 1673-5935  
 国内统一连续出版物号  
 CN 37-1446/TE

MAIN CONTENTS

Study on Structural Model and Evolution Characteristics of Changdi Buried Hill .....  
..... ZHANG Weitao, XUE Yan, DAI Li, ZHANG Zaipeng, ZHOU Jian(1)

Characteristics and Evolution of Sedimentary Facies Around Xin68 Fault Block in Dongxin Oilfield, Dongying Depression .....  
..... ZHANG Ruixiang, KONG Xue, CHE Xiongwei, BING Xin, LU Wenpeng(5)

Discussion on Geochemical Characteristics and Source of Crude Oil in Pingbei Area of Pinghu Slope Belt in Xihu Sag .....  
..... XU Zhixing, LIU Yang, ZHANG Wu, LI Jian, DIAO Hui(10)

Research on Supporting Techniques for Mapping Reservoir Geological Sections .....  
..... ZHU Qingji(16)

Application and Research of Water-out Zone Discrimination With Entropy Weight in East Chengdong Oilfield ...  
..... CHEN Ningning(20)

Study on Optimum Design Method of Hydraulic Fracture Parameters in Shale Gas Reservoir .....  
..... SUN Yuanwei, HAO Yongchao, WANG Yanli, DONG Shuxin, PENG Guowei(24)

Discussion on Countermeasures for High Pressure Underfill Well in Chang 8 Reservoir of Jiyuan Oilfield .....  
..... WU Wenrui, ZHANG Jinke, GOU Lipeng, ZHANG Man, DING Li, LIN Aiguo(28)

Study on Separation Characteristic of Water in Oil Emulsion Under Ultrasonic Standing Wave Field .....  
..... WANG Yubao, CAO Juhang, LUO Xiaoming(32)

Experimental Study on Affected Factors of Corrosion and Fouling of Produced Water Heat Exchanger in Shengli Oilfield .....  
..... ZHOU Yingmei(39)

Research of Alignment Between Multiple Liquid Chromatography-Mass Spectrometry Data Based on Bayesian Method .....  
..... CUI Jian(45)

Fuzzy Optimal Solution of Bus Dispatching Based on Genetic Algorithms .....  
..... WU Bin(50)

Hyper-sphere Support Vector Machine for Character Recognition of License Plate Based on Hybrid Kernel Function .....  
..... HU Lin(54)

Exploration and Practice of Mixed Quality Course in Computer Composition Principle .....  
..... SONG Huiying, QI Xin, CUI Hao(61)

Question and Censure on the Triple Quality of Mill's "Harm Principle" .....  
..... LU Shaohui(71)

On China's Government Procurement Relief System—Based on the Comparative Study of Decree No. 94 and Decree No. 20 .....  
..... MENG Xianghu(75)